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Punt Onderwerp/discussie/afspraken 

1.  Welkom en vaststellen van de agenda Aaike opent de vergadering.  
 
Twee afwezigen; Jacques en Ineke. Twee nieuwe leden: Marisa Joosten (SDD A-team) zit zowel in RAS als in 
Bestaanszekerheid Platform. Chris Kruizinga; aspirant nieuwe voorzitter ASD Alblasserdam. Gewerkt bij 
ministerie sociale zaken en sectorhoofd Sociale Dienst Delft.  
Fijn dat nu alle gemeenten vertegenwoordigd zijn. De leden stellen zich voor aan Chris en Marisa. 
Agenda wordt vastgesteld. 
 

2.  Verslag vergadering 17 juni 2024  
 
Blz. 2 Afspraak: na de zomer eerste resultaten herstelgerichte ondersteuning (Powerful ageing) delen en 
bespreken. Agenderen oktober 

 

3.  In gesprek met de SDD: (Marije Klink) 
 

➢ Beleidsnotitie schuldhulpverlening:  
Huidige loopt eind 2024 af; de nieuwe beleidsnotitie heeft vertraging opgelopen. SDD curatieve deel en de 
7 gemeenten andere delen (vroegsignalering, indicatoren etc etc). Straks komt het plan naar de RAS waarin 
alleen het regionale deel zit, alle lokale plannen later. RAS geeft advies op het SDD deel, de lokale 
adviesraden moeten dan zelf op het andere lokale deel advies geven. 

➢ Voortgang herziening beleidsregels Wmo: 
Beleidsregels komen later in het jaar; incl. aanbesteding huishoudelijke ondersteuning. Komt dan ergens in 
november weer naar de RAS. 

➢ Herijking Participatiewet;  
Is gekoppeld aan landelijke wetswijziging. Als het goed is komen er meer mogelijkheden binnen die wet 
voor regionale / lokale invulling. De wet ligt nu bij de tweede kamer. 
Re-integratie deel wordt er wel alvast uitgehaald, maar bestaanszekerheidskant is wachten op de wet. 
Er is wel een Raads Informatie Brief RIB lokaal uitgebracht. 

➢ Inkomensafhankelijke bijdrage Wmo;  
Is ook nog onduidelijk. Er is landelijk een negatief advies op uitgegeven. 

➢ Ombuigingen (financieel):  
SDD is met gemeente gestart met een eerste slag “ontdubbelen” wat doen we dubbel en wat kan daar 
geschrapt worden? 
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4.  Adviezen: 

 

1. Adviesaanvraag Serviceteam externe bewind voering;  toelichting door Leonie de Zoete. 

 

Twee soorten bewind:  

1. Lichamelijke of geestelijke toestand (vaak levenslang); alles wordt dan overgenomen 

2. Schuldenbewind (wegens problematische schulden) duur van 5 jaar; alleen leefgeld; 

bewindvoerder houdt het huishoudboekje bij. 

Bij adviesvraag ligt nadruk op schuldenbewind. 

Bedoeling alle regelingen bijzondere bijstand etc. te koppelen met schuldhulpverlening. 

Doel: juiste passende ondersteuning voor inwoners. 

SDD wil meer grip op verloop van de “bewinden”. SDD heeft niet de rol van toezicht houden maar wel  

meer zicht op bewindvoerings traject. 

➢ Warm toe leiden. Soepele overgang naar schuldenvrije toekomst. 

➢ Cliënt wordt sneller doorgeleid en is sneller van schulden af. 

➢ Bewind is voor alle inwoners van de Drechtsteden; de rechtbank spreekt bewind uit en komen bij 

de SDD als er bijzondere bijstand is. SDD kan advies uitbrengen aan de rechtbank als het bewind uit 

gesproken is. 

➢ Wat is het verschil in bewind voering door commerciële partij óf door de SDD? SDD snellere 

doorlooptijden. SDD neemt niet de klanten over maar gaat er meer bovenop zitten en sturen. 

➢ Zien bewindvoerders dit als bedreiging? Nee, in Rotterdam wordt al zo gewerkt. Uiteindelijk ook 

toewerken naar het maken van afspraken (convenant) met bewindvoerders. 

➢ Hoe is de samenwerking met de rechtbanken? SDD heeft contacten met de schuldenrechters in de 

regio. 

➢ Als het voorstel is goedgekeurd, dan aangeven bij rechtbank Rotterdam. 

➢ Klanten die nu bij externe bewindvoerders zitten mogen overstappen naar traject SDD. 

➢ Krijgen klanten weer een nieuw contactpersoon en alles aanleveren? Nee, het is juist de bedoeling 

om alles bij elkaar te voegen en achter de schermen alle info te verzamelen. 

➢ Heeft klant nog zelf iets in te brengen en beslissen? Ligt aan soort bewind. 

➢ Serviceteam gaat uit 4 personen bestaan; is dat voldoende? 

➢ Aanpak Geld Armoede en Schulden (AGAS); nog geen beroep gedaan op middelen door de 

Drechtsteden. Gemeenten zijn vrij om de SDD te betalen uit het potje dat zij willen. De AGAS 

gelden zijn niet geoormerkt. SDD geeft de suggestie aan de gemeenten om het uit de AGAS 

middelen te betalen. 

Het is complexe materie; die vooral ook door klanten moeilijk begrepen wordt. En er is vaak angst en 

achterdocht. Belangrijk is dan ook dat er begrijpelijke taal gebruikt wordt. 

 

De RAS leden hebben vooraf al gereageerd en er is een concept reactie geschreven. 

Kern daarvan is dat duidelijk aan de cliënten uitgelegd wordt; dat er voordelen voor henzelf zijn.  

Goed om ook preventie actief te (blijven) benoemen. 

Ook in de communicatie vooraf: duidelijke uitleg en motivatie om bewind voering juist te voorkomen. 

 

2. Concept advies n.a.v. Minima Effect Rapportage (MER) 

 

Enkele leden vinden het een slecht rapport. Het rapport heeft weinig waarde. O.a. omdat men ervan 

uitgaat dat mensen goed met geld om kunnen gaan. Ze gaan teveel uit van gemiddelden. Niemand is 

gemiddeld. Er zijn zoveel omstandigheden waardoor mensen in de problemen komen. 

In hoeverre zijn we het ermee eens dat het stuk van St. Leergeld erin komt, terwijl Aaike voorzitter is van 

die Stichting? De leden vinden dit geen bezwaar. 
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Taak voor de woningcorporaties: mag harder aangezet worden; samenwerken en afspraken maken met 

woningcorporaties. 

Afspraak: Aaike en Jeanet stellen definitief advies op en sturen dit naar de RAS leden; lokale raden sturen 

het zelf naar hun eigen college en (cc) naar de gemeenteraden door. CC naar bestuur sociaal Drechtsteden. 

Aaike stelt definitief advies op en een concept briefje (begeleidend schrijven) voor lokale raden. 

Jeanet stuurt na opmaak dit door naar de leden van de RAS en bestuur sociaal SDD. 

Elke lokale raad verstuurd dit naar hun eigen college. 

 

Dit moet wel voor de begrotingsbehandeling bij de gemeenten liggen. 

5 Thema: jaarplan en begroting RAS 
Concept is besproken. Leden gaan akkoord. 
Afspraak: Aaike en Jeanet maken hem definitief en dienen hem voor 1 oktober in bij de SDD. 
 

6 Uit de plaatselijke raden/ platforms en netwerken 
➢ Alblasserdam (Chris): Chris is nog niet formeel benoemd. Chris is nog aan het inwerken. 
➢ Dordrecht (Tjipke): doorontwikkeling naar breed sociaal domein (nu alleen Wmo en jeugd) wordt 

Dordtse Adviesraad Sociaal (DAS). Sessie met beleidsambtenaren sociaal domein gehad; was 
positief. 

➢ Hardinxveld-Giessendam (Jacques): - 
➢ Hendrik-Ido-Ambacht (Els): gesprek met wethouder gehad. Nieuwe leden. Els gaat in mei verhuizen 

naar Zwijndrecht; wat de gevolgen daarvan zijn voor deelname adviesraad nog onbekend. 
➢ Papendrecht (Ineke): - 
➢ Sliedrecht (Jan): twee leden gestopt; twee nieuwe leden aangesteld. Advies uitgebracht over 

mobiliteitsplan.  
➢ Zwijndrecht (Max): gb. 
➢ Jeugd (Max): gb. 
➢ Beschermd wonen en opvang (centrumgemeente Dordrecht Tjipke): gb. 
➢ Bestaanszekerheid Platform oprichting (Aaike): 5/9 vergadert, MER (zie ook punt 2) besproken.  
➢ Vervoer Platform  (Aaike): 5/9 vergadert, Stroomlijn gaat plan maken om kwaliteit te verbeteren. 

Hebben een proef gedaan met mystery guests (mensen die ritten gemaakt hebben en deze 
beoordeeld).  
Afspraak: Jeanet mailt de namen van de leden vervoersplatform naar de RAS leden, zodat men 
weet welke personen er vanuit hun gemeente in dit platform zitten. 

➢ Aaike is langs geweest bij Chris van Benschop, wethouder Dordrecht. 
 

7 Volgende vergadering: 14 oktober  Locatie: Dordrecht       

1. In gesprek met dagelijks bestuur SDD  
2. Eerste resultaten herstelgerichte ondersteuning (Powerful ageing)   
3. In overleg met SDD thema kiezen; idee: de voorziening (ambulante) begeleiding 

 

8 Rondvraag 
 

- Jeanet: signaal LVB: neerleggen bij de SDD. Idee; thema voor  in de RAS; begeleiding. 
- Jan: uit de pers; onderzoek passend onderwijs en “thuiszitters”. Doet de RAS hier iets mee? Nee, 

raakt meer Jeugdzorg. Artikel wordt naar leden gestuurd. 
- Jan: invaliden parkeervergunning in Dordrecht is duur. Evt. iets voor de adviesraad van Dordrecht. 
- Chris: ombuigingen sociaal domein; is 2 x besproken binnen de RAS. Verslagen terug lezen.  
- Advies aan alle raden: wees alert op de ombuigingen in de eigen gemeente. 

 
Aaike sluit om 21:28 uur de vergadering. 
 

 


